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Protokół 20/21 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia 

i Spraw Społecznych 

z dnia 21.10.2021 r. 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 9.00 w siedzibie Urzędu Gminy Włocławek przy  

ul. Królewieckiej 7.  W posiedzeniu uczestniczyli Radni Gminy Włocławek- członkowie Komisji, Wójt Gminy 

Włocławek Pani Magdalena Korpolak – Komorowska, Sekretarz Gminy Włocławek Pan Piotr Stanny, Pani 

Elżbieta Grzegórska – Kierownik GOPS 

W posiedzeniu uczestniczyło  7  Radnych - lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji.  

5. Przedłożenie sprawozdania Wójta Gminy Włocławek z przeprowadzonych konsultacji odnośnie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”. 

6. Stanowisko Wójta Gminy Włocławek w sprawie opinii uzyskanych podczas konsultacji przeprowadzonych 

odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „ Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”. 

7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w spawie uchwalenia „ Rocznego programu 

współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”. 

8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

„Dziennego Domu „Senior+” w Gminie Włocławek i połączenia ośrodka wsparcia z Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej we Włocławku.  

9. Sprawy różne.       

10. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Radna Pani 

Magdalena Nowak o godzinie 9.00 otworzyła posiedzenie  komisji. 

 

Ad.2. 

Pani Przewodnicząca Magdalena Nowak  powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i na podstawie 

listy obecności jednocześnie stwierdziła quorum – 7 Radnych obecnych. 
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Ad.3.                                 

Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia i zapytała czy ktoś proponuje jakieś zmiany 

do przedstawionego porządku obrad? 

Pani Wójt Magdalena Korpolak- Komorowska zawnioskowała o zdjęcie z porządku obrad punktu 8 - 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia „Dziennego 

Domu „Senior+” w Gminie Włocławek i połączenia ośrodka wsparcia z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej 

we Włocławku.  

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Panią Wójt.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

Dalszych uwag do porządku obrad nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

wniosek o pozytywne przyjęcie porządku obrad.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4. 

Kontynuując Przewodnicząca Komisji Pani Magdalena Nowak poinformowała, że protokół nr 17/21 z dnia 

15.06.2021 r. Radni otrzymali na skrzynki mailowe i mieli możliwość wniesienia ewentualnych poprawek, po 

czym zapytała, czy ktoś ma uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie protokołu nr 17/21 z dnia 15.06.2021 r.  

Protokół został przyjęty – jednogłośnie.  

 

 Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała, że protokół nr 18/21 z dnia 07.07.2021 r. Radni otrzymali na 

skrzynki mailowe i mieli możliwość wniesienia ewentualnych poprawek, po czym zapytała, czy ktoś ma uwagi do 

protokołu?  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie protokołu nr 18/21 z dnia 07.07.2021 r.  

Protokół został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że protokół nr 19/21 z dnia 31.08.2021 r. Radni otrzymali na skrzynki 

mailowe i mieli możliwość wniesienia ewentualnych poprawek, po czym zapytała, czy ktoś ma uwagi do 

protokołu?  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie protokołu nr 19/21 z dnia 31.08.2021 r.  

Protokół został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 5.  

W tym punkcie Pani Dominika Garda przekazała, że na podstawie § 5 ust. 1 i 3 Uchwały Nr XLVII/316/10 Rady 

Gminy Włocławek z dnia  28 października 2010 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania           

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
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statutowej tych organizacji, Wójt Gminy Włocławek określił formę konsultacji poprzez wyrażenie pisemnej opinii 

odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022” (Zarządzenie Nr 205/2021 Wójta Gminy 

Włocławek z dnia 24 sierpnia 2021 r.). 

Ogłoszenie Wójta Gminy Włocławek z dnia 3 września 2021 r. o konsultacjach       oraz projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie,   na rok 2022” zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

Włocławek https://bip.gmina.wloclawek.pl oraz na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Włocławek. Konsultacje 

trwały od dnia 03.09.2021 r. do dnia 24.09.2021 r. 

Wyniki konsultacji są następujące: 

- podczas trwania konsultacji (od dnia 03.09.2021 r. do dnia 24.09.2021 r.) nikt nie wyraził pisemnej opinii 

odnośnie wyżej wymienionego projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 6.  

W tym punkcie Pani Dominika Garda przekazała, że w związku z brakiem pisemnych opinii dotyczących projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022” wnoszę o przyjęcie proponowanego projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 7.  

Kontynuując Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały przez Panią Dominikę Garda.  

Pani Dominika Garda poinformowała, że ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie określa 

zasady i formy współpracy samorządu lokalnego z sektorem pozarządowym.  

W art. 4 ust. 1 tejże ustawy zawarto wykaz ze sfery zadań publicznych obejmujący zakresy działań, przy realizacji 

których gmina może współpracować z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada na organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego obowiązek uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

uprawnionymi podmiotami. 

W celu uchwalenia „Rocznego program współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie, na rok 2022” przeprowadzono konsultacje społeczne od dnia 3 września 2021 r. do 24 września 

2021 r. 

Program ma na celu lepsze wykonywanie zadań poprzez możliwie pełne wykorzystanie potencjału organizacji 

pozarządowych. 

 

https://bip.gmina.wloclawek.pl/
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Ponadto Pani Przewodnicząca odczytała główne cele programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

 

Radny Pan Wiesław Błasiak jaka kwota jest zabezpieczona na sport a jaka na kulturę? 

Pani Dominika Gadra odpowiedziała, że 145 tyś jest na sport a 25 tyś na kulturę.  

 

Radna Pani Elżbieta Sadowska zapytał, co się zmieniło w stosunku do ubiegłorocznego programu?  

Pani Dominika Garda odpowiedziała, że w zasadzie tylko kwota uległa zwiększeniu, bo w ubiegłym roku była to 

kwota 120 tyś na sport a 20 tyś  na kulturę.  

Pani Wójt dodała, że jest więcej na sport, ponieważ mamy młodzieżową drużynę.  

 

Dalszych uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie projektu omówionej uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 8.  

Sprawy różne:  

 

Radny Pan Dariusz Gliszczyński zapytał, czy miejscowości w Gminie Włocławek są ujęte w KOWR , w związku 

z uruchomieniem programu „Cyfrowa Polska” i możliwością składania przez mieszkańców indywidualnych 

wniosków?  

Pani Wójt odpowiedziała, że tak, są 4 miejscowości wpisane w KOWR, dodała również, że Gmina Włocławek 

jako samorząd również do „Cyfrowej Polski” przystępuje. Będzie składany wniosek.  

 

Radny Pan Zbigniew Lewandowski zawnioskował o wprowadzenie na kolejne posiedzenie Komisji punktu 

dotyczącego opłat za wynajmowanie świetlic wiejskich.  

 

Radna Pani Elżbieta Sadowska zawnioskowała o zorganizowanie spotkania w Smólniku i w Kruszynie z firmą, 

która zajmuje się światłowodem i z projektantem, aby omówić kilka kwestii dotyczących przyłączeń światłowodu.  

 

Radna Pani Magdalena Nowak zawnioskowała o sporządzenie informacji na piśmie w następującym zakresie: 

− wykaz programów i projektów realizowanych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej we 

Włocławku,  

− korzyści płynące dla mieszkańców Gminy Włocławek z udziału w spółdzielni „Empatia”,  

− jakiego rodzaju prowadzone są usługi na rzecz mieszkańców Gminy Włocławek i dla ilu osób w ramach 

usług spółdzielni „Empatia”.  

 

Ad. 9.  

Z uwagi na brak kolejnych tematów Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie, po czym 

zakończyła posiedzenie komisji o godz. 9.30.  
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Protokół sporządziła: 

A. Seroczyńska  

                                                                 

  Przewodnicząca 

        Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

        Rodziny Zdrowi i Spraw Społecznych 

 

          Magdalena Nowak 

 

 

 

 

 


